
Zápis z jednání školské rady ze dne 13.11.2019 zřízené 
při Základní škole a mateřské škole Vladislav 

 Místo jednání: sborovna základní školy 

Přítomni: 

▪ zástupci školy: Mgr. Gabriela Plajerová a Mgr. Iva Tichá 
▪ zástupci rodičů: Mgr. Zuzana Ležáková a Marek Nevoral 
▪ zástupci zřizovatele: Milada Havelková a Bc. Jaroslav Oborný 

1. ZAHÁJENÍ 
Jednání školské rady zahájila v 16:00 hodin p. Milada Havelková přivítáním členů 
školské rady. 
2. SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI ŠKOLY ZA ŠKOLNÍ ROK 2018/2019 
Školská rada v souladu s ust. § 168 odst.1) zák.č. 561/2004 Sb., školský zákon, 
jednomyslně schválila výroční zprávu o činnosti školy. 
3. SEZNÁMENÍ SE ZÁJMOVOU ČINNOSTÍ VE ŠKOLNÍM ROCE 2019/2020 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila přítomné s rozvrhem zájmové činnosti a 
doučovacích skupin ve školním roce 2019/2020. Dále seznámila s účastí v projektu 
Moderní škola III. a v projektu Vzdělávací programy paměťových institucí do škol. 
4. SEZNÁMENÍ S VÝSLEDKY KONTROLY ČESKÉ ŠKOLNÍ INSPEKCE 
P. zást. řed. Iva Tichá seznámila s předběžnými výsledky kontroly ČŠI, která 
proběhla ve dnech 5.11. – 11.11. 2019. ČŠI neshledala žádné závažnější 
nedostatky. 
5. NÁMĚTY A PŘIPOMÍNKY 
Školská rada vzala na vědomí písemné požadavky a náměty od rodičů: 
a) připomínku rodičů na nevhodný přístup paní kuchařky k žákům – 
Školská rada vzala na vědomí připomínku na nevhodný přístup jedné z kuchařek k žákům. 
Připomínka bude projednána s vedoucí školní jídelny a dotčenou kuchařkou. 
b) organizace tělesné výchovy v období zimy 
Školská rada souhlasí s tím, že tělesný výchova bude i nadále probíhat venku a 
v prostorách školy. V prosinci proběhne lekce bruslení pro všechny žáky pod vedením 
trenéra. Tělocvična by měla být uvedená znovu do provozu 15.1.2020. 
c) 16.12.2019 proběhne besídka pro seniory 
Školská rada vzala na vědomí a zástupci obce slíbili, že zapůjčí prostory obecního úřadu. 
6. UKONČENÍ 
Jednání školské rady ukončila předsedkyně p. Milada Havelková. 

Zapsala: Iva Tichá 

 


